



HOME LANGUAGE SURVEY

ALL newly registering students regardless of race, nationality, or language origin MUST complete this form. Federal law requires that all Local Education Agencies (LEAs) utilize a non-biased procedure for identifying which students are potential English Learners (ELs) in order to provide appropriate language instruction educational programs and services. Given this responsibility, LEAs have the right to ask for the information contained on this and other forms associated with the identification process.

Student Information (Parents/Guardians should complete this section):

Child's first name: _____

Child's family name: _____

Child's Date of Birth: _____
(Month/Day/Year)

Questions for Parents or Guardians

1. Is a language other than English spoken in the child's home? No Yes (language) _____
2. Does your child communicate in a language other than English? No Yes (language) _____
3. What is the language that your child first learned to speak? _____

Parent/Guardian Signature: _____ Date: _____

Interpreter Provided No Yes



家庭使用语言调研

所有新注册的学生，无论其原来的种族、国籍或使用语言是什么，都必须填写此表格。联邦法律要求所有地方教育机构（简称 LEA）利用无偏见的流程来确定哪些学生是潜在的英语学习者（EL），以便提供适当的语言教学教育计划和服务。鉴于此责任，LEA 有权要求提供与身份识别过程相关的本表格和其他表格中包含的信息。

学生信息（家长/监护人应填写此部分）：

孩子的名字：_____

孩子的姓氏：_____

孩子的出生日期：_____

（月/日/年）

给父母或监护人的问题

1. 孩子家里会说英语以外的语言吗 否 是（语言）_____
2. 您的孩子是否用英语以外的语言进行交流？ 否 是（语言）_____
3. 您的孩子先学会说什么语言？ _____

家长/监护人签名：_____ 日期：_____

是否提供口译员 否 是